

**Form A1**  
**NOTICE OF MOTION**

**A43**

With leave of the House to dispense with notice,

I shall move the following resolution, seconded by

The Member for Fredericton South

WHEREAS Policy 713, introduced in 2020, lays out the minimum requirements for schools to create a safe, welcoming learning environment for all students, no matter their sexual orientation or gender identity;

WHEREAS the provisions of Policy 713 are aligned with fundamental rights enshrined in the United Nations Convention on the Rights of the Child, the *Canadian Charter of Rights and Freedoms*, and the New Brunswick *Human Rights Act*;

WHEREAS the Department of Education has confirmed that Policy 713 is under review;

BE IT THEREFORE RESOLVED THAT the Legislative Assembly express support for Policy 713;

BE IT FURTHER RESOLVED THAT the Legislative Assembly urge the government not to weaken Policy 713 ~~following its review.~~



M.L.A. (Signature)

Received \_\_\_\_ / \_\_\_\_ /

Clerk / Clerk Assistant

Moved \_\_\_\_ / \_\_\_\_ /

Adjourned Date \_\_\_\_ / \_\_\_\_ /

Stood Over \_\_\_\_ / \_\_\_\_ /

Carried \_\_\_\_ / \_\_\_\_ /

Carried as amended \_\_\_\_ / \_\_\_\_ /

Defeated \_\_\_\_ / \_\_\_\_ /

Withdrawn \_\_\_\_ / \_\_\_\_ /

**Formule A1**

**AVIS DE MOTION**

Dispense d'avis ayant été accordé par la Chambre,

je proposerai ce qui suit, appuyé/appuyée par

le Député de Fredericton-Sud

attendu que la Politique 713, instaurée en 2020, établit les exigences minimales pour les écoles quant à la création d'un environnement d'apprentissage sécuritaire et accueillant pour tous les élèves, peu importe leur orientation sexuelle ou leur identité de genre ;

attendu que les dispositions de la Politique 713 correspondent aux droits fondamentaux inscrits dans la Convention relative aux droits de l'enfant de l'Organisation des Nations Unies, la *Charte canadienne des droits et libertés* et la *Loi sur les droits de la personne* du Nouveau-Brunswick ;

attendu que le ministère de l'Éducation a confirmé que la Politique 713 était en cours de révision ;

qu'il soit à ces causes résolu que l'Assemblée législative exprime son appui de la Politique 713

et que l'Assemblée législative exhorte le gouvernement à ne pas affaiblir la Politique 713 ~~à la suite de son examen.~~

Parlementaire (signature)

Réception \_\_\_\_ / \_\_\_\_ /

Greffier/Greffier adjoint

Proposition \_\_\_\_ / \_\_\_\_ /

Ajournement du débat \_\_\_\_ / \_\_\_\_ /

Report \_\_\_\_ / \_\_\_\_ /

Adoption \_\_\_\_ / \_\_\_\_ /

Adoption après amendement \_\_\_\_ / \_\_\_\_ /

Rejet \_\_\_\_ / \_\_\_\_ /

Retrait \_\_\_\_ / \_\_\_\_ /